

حملة حساب الجوهرة للتوفير

- مدة الحملة من 25 فبراير ولغاية 28 فبراير 2025
- نوع الحساب: حسابات الجوهرة للتوفير التي تم فتحها أو التي تم زيادة رصيدها من خلال خدمة الوطني عبر الموبيل خلال فترة الحملة مؤهلة للدخول في السحب
- المستفيد: عملاء حساب الجوهرة للتوفير الجدد الذين قاموا بفتح الحساب برصيد 5,000 دك أو أكثر أو العملاء الذين لديهم حساب وقاموا بزيادة أرصدهم لذلك المبلغ خلال مدة الحملة مؤهلون للدخول في السحب
- للدخول في السحب يجب الاحتفاظ بمبلغ في رصيد الحساب لا يقل عن 5,000 دك حتى 28 فبراير
- سيحصل كل عميل على فرصة لدخول السحب لكل 50 دك متوفرة في الحساب
- سيحصل 25 رابحاً على جائزة بقيمة 100 دك لكل منهم
- بمجرد إجراء السحب، سيتم إيداع مبلغ 100 دك في حساب كل رابح
- يحتفظ البنك بالحق في إلغاء الحملة أو تعديل شروطها في أي وقت ودون تبرير أو إبداء أسباب

Al Jawhara Saver National Day Campaign

- Campaign duration is from 25 February to 28 February, 2025
- Account Type: Al Jawhara Saver Accounts opened through NBK Mobile Banking or deposits made into the account through NBK Mobile Banking during the campaign period are eligible
- Eligible Customers: New Al Jawhara Saver Account customers who open the account with a balance of KD 5,000 or more, or customers who increase their balance to the aforementioned amount during the campaign period are eligible
- To enter the draw, customer must maintain a balance of at least KD 5,000 in the account until 28 February
- Customer will get a chance to enter the draw for every KD 50 available in their account
- There will be 25 winners and each winner will receive a prize of KD 100
- Once the draw is conducted, KD 100 will be credited to each of the winners' accounts
- The bank reserves the right to cancel the campaign or amend its terms at any time without providing any reasons or justification